
Biedrības „Mārupes uzņēmēji” 

vienotais reģ.Nr. 50008177971, juridiskā adrese: Daugavas iela 29, Mārupe, Mārupes nov., LV-2167, Latvija 

valdes sēdes protokols Nr. 2017-8-1 

 

Mārupē, 2017. gada 8. augustā, plkst: 18:00 

Sēdē piedalās: 

Biedrības valdes locekļi: Evita Sondore, Jurijs Baibakovs, Uģis Viļums 

Biedrības biedri: Rūta Skujeniece, Kārlis Bodnieks 

Viesi: Anna Kobzara, Ruslans Vlasjuks 

 

Sēdi vada: Evita Sondore 

Sēdi protokolē: Ilze Bembere 

Valdes sēdes dienas kārtība: 

1. Kvoruma noteikšana, sēdes vadītāja un protokolētāja iecelšana 

Valdes sēdei ir kvorums, piedalās 3 no pieciem valdes locekļiem. 

Par sēdes vadītāju tiek ievēlēta Evita Sondore, bet par sēdes protokolētāju – Ilze Bembere 

(PAR 3 PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

2. Izskatāmie jautājumi: 

 

 

Jautājums: Iepazīšanās ar uzņēmumu CV Travel 
Ziņotājs: Ruslans Vlasjuks, Anna 
Kobzara 

Uzņēmums CV Travel balstās uz korportatīvo uzņēmējdarbību, piedāvājot gan atpūtas ceļojumus, 
komandējumu apkalpošanu, gan medicīnas tūrismu un pasākumu organizēšanu. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Uzņemt biedrībā CV Travel (CV Centrum SIA) Valde 8.08.2017 

 

 

Jautājums: Biedra “Iesim Droši” SIA maksātnespēja Ziņotājs: Jurijs Baibakovs 

Diskusija: Ir noskaidrots, ka uzņēmums “Iesim Droši” SIA ir iesniedzis maksātnespēju. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Biedrības valdei jāsazinās ar uzņēmumu un jānoprecizē informācija par 
uzņēmuma maiņu. 

Valde 18.08.2017 

 

 

Jautājums: NUTS reģionu pārdale Ziņotājs: Jurijs Baibakovs 

Diskusija: Uz izsūtītajām vēstulēm ir saņemtas atbildes no visām ministrijām un padomes, izņemot VARAM. 
Priekšlikums izveidot informācijas kopsavilkumu, ar ko varētu iepazīstināt uzņēmējus un pārējos interesentus. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izveidot no ministrijām iesūtītās informācijas apkopojumu un ievietot to 
biedrības mājaslapā. 

Valde 31.08.2017 

 



 

Jautājums: Par Plieņciema ielas gājēju ietves izbūvi Ziņotājs: Jurijs Baibakovs 
Diskusija: Ir saņemti uzņēmēju iesniegumi par nepieciešamību izbūvēt gājēju ietvi Plieņciema ielā. Biedrība tos ir apkopojusi 
un izsūtījusi vēstules ar šo jautājumu saistītajām iestādēm: “Sadales tīkli”, CSDD. 
Saņemts apstiprinājums no CSDD, ka ietves izbūve ir nepieciešama. Iesniegums nosūtīts arī VID ar lūgumu sniegt 
kopsavilkumu par uzņēmumiem, kas atrodas uz Plieņciema ielas, taču saņemts atteikums. Ierosinājums biedrībai apstrīdēt 
atteikuma iemeslus.  

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Iesniegt vēstuli VID, apstrīdot informācijas sniegšanas atteikuma iemeslus.  Jurijs Baibakovs 22.08.2017 

 

 

Jautājums: Mārupes Uzņēmēju Dienas Ziņotājs: Evita Sondore 

Diskusija: 20. oktobrī plānotas Mārupes Uzņēmēju dienas. Nepieciešams pasākuma plānā ietvert uzņēmēju 
interesēm atbilstošu saturu. Ierosinājums – izveidot atsevišķu pasākuma logo un sūtīt elektroniskos ielūgumus 
ar iespēju reģistrēties. Uz pasākumu nepieciešams aicināt visus Mārupes uzņēmējus. Ierosinājums – 16. augustā 
organizēt atsevišķu tikšanos, lai pārrunātu un papildinātu pasākuma saturu.  

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Ieskicēt pasākuma plānu, ko pārrunāt tikšanās reizē. Noskaidrot plānoto 
budžetu. Izsūtīt ziņu biedriem par iespēju piedalīties pasākuma plānošanā 

R.Skujeniece, 
E.Sondore, 
I.Bembere 

16.08.2017 

 

 

Jautājums: Pārskats par SMU statusu Ziņotājs: Evita Sondore 

Diskusija: Septembra mēnesī plānots organizēt SMU darbu izstādi lidostā. Jāizveido arī uzlīmes uzņēmējiem, kas 
piedalījās SMU ziedošanas kampaņā. Ir saņemti divi ļoti atšķirīgi cenu piedāvājumi, nepieciešams trešais.  
Šobrīd darbu statuss nav skaidrs, jo sēdē nepiedalās pārstāvji no darba grupas. Ierosinājums – ja sēdē 
jautājuma pārstāvji nevar piedalīties, tad viedoklis un komentāri tiek iesūtīti rakstiski līdz valdes sēdei. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Jaunuzņemtais biedrs noskaidro cenu piedāvājumu uzlīmēm Anna Kobzara 18.08.2017 

 

Jautājums: Uzņēmēju Vēstis septembra numurs  Ziņotājs: Evita Sondore 

Diskusija: Ir skaidrs Uzņēmēju Vēstis numura saturs, nepieciešamas divas intervijas ar jaunajiem biedriem avīzes 
3.lpp. Ierosinājums – avīzes pirmajā lapā sadaļā “Fokusā” likt informāciju par gaidāmajām Uzņēmēju Dienām. 

Lēmums: (PAR: 3, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Lūgt avīzes redkolēģijai sagatavot informāciju avīzes pirmajai lapai par 
Uzņēmēju Dienām. 

Evita Sondore 9.08.2017 

 

Valdes sēdi beidz plkst.: 20:00   

Sēdi vadīja: Evita Sondore    

Sēdi protokolēja: Ilze Bembere   


